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Demeter 

Ja by som sa chcel spýtať, či bude zabezpečené drevo pre rómskych obyvateľov v CO sklade, 

lebo teraz, čo tam máme drevo je to veľmi málo. Vieme aká je situácia, že s dvojkolkami 

nemôžu chodiť a pýtajú sa ma, že či v CO sklade si budú môcť zakúpiť drevo ako po minulé 

roky.  

 

MVDr. Selecký: 

Čo sa týka zabezpečenia dreva pre rómskych obyvateľov na zimné obdobie, máme podľa 

lesohospodárskeho plánu určený výrub stromov v Bučovom lese. Toto drevo sa použije na to, 

že všetko komplet pôjde tam na predaj a v mestskom parku máme vyznačených možno 

ďalších 200 stromov, ktoré sú takisto určené na výrub a toto by sa malo realizovať počas 

vegetačného kľudu, čiže počas celého obdobia budeme mať dostatok dreva na to, žeby sme ho 

nemuseli kupovať a následne predávať ale ho budeme ťažiť a tak ho budeme predávať, takže 

aj nejaký zisk bude z predaja toho dreva. Tak, ako aj po iné roky bolo, ale samozrejme počas 

celého obdobia bude dostatok dreva.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
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